
 Protokół  XVI Sesji Rady Powiatu Tarnobrzeskiego 

w dniu 23 czerwca  2016 roku 

 

Proponowany porządek obrad : 
 
1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami - informacja. 

5. Interpelacje Radnych. 

6. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Powiatu Tarnobrzeskiego z organizacjami  

    pozarządowymi za 2015 rok. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

  a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2015 rok,  

 b) udzielenia Zarządowi Powiatu Tarnobrzeskiego absolutorium z tytułu wykonania budżetu  

     za 2015 rok : 

- sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za 2015 rok - Starosta Tarnobrzeski, 

- opinia Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Tarnobrzeskiego, 

- opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie, 

c) zmiany uchwały NR XIX/102/2016 z dnia 14 kwietnia 2016 roku w sprawie określenia zadań,  

    na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  

    przekazywane przez Prezesa Zarządu Funduszu samorządom  powiatowym w roku 2016 na  

    realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej  i społecznej, 

d) zatwierdzenia sprawozdania finansowego i pokrycia straty netto Samodzielnego Publicznego     

     Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie za rok 2015, 

 e) w sprawie  współpracy partnerskiej  Powiatu Tarnobrzeskiego z Miastem Czortków na Ukrainie, 

 f) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Baranów Sandomierski, 

g) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Gorzyce, 

h) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Grębów, 

i) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Nowa Dęba, 

j) powierzenie Gminie Nowa Dęba prowadzenie zadania publicznego, 

k) zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2016 rok. 

8. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

9. Zamknięcie obrad sesji.     
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Ad 1 ). 

Otwarcia sesji dokonał Pan Dominik SZEWC -  Przewodniczący Rady Powiatu Tarnobrzeskiego 

Stwierdził, że w sesji uczestniczy – 15 radnych – 2 radnych nieobecnych. ( Lista obecności  

w załączenia – Zał. Nr 1 ) 

Po oficjalnym otwarciu sesji Przewodniczący Rady poprosił o uczczenie minutą ciszy zmarłego 20 

czerwca proboszcza parafii MBNP w Tarnobrzegu księdza prałata Michała JÓZEFCZYKA.  

 

Ad 2 ). 

Prowadzący obrady odczytał  porządek obrad. Nikt z radnych nie wniósł uwag do proponowanego 

porządku obrad. 

Prowadzący poinformował radnych o proponowanej i wniesionej przez  Zarządu Powiatu  

zmianie w porządku obrad poprzez dodanie w punkcie 7 podpunktów „l” i „ł”    

„ l” – zatwierdzenie zmian w Statucie SPZ ZOZ w Nowej Dębie,  

 „ł”-ogłoszenie tekstu jednolitego Statutu Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 

Zdrowotnej w Nowej Dębie. ( Zał. Nr 2 ). 

Prowadzący obrady  poddał pod głosowanie zaproponowany zmieniony porządek obrad. 

„ZA”  głosowało 15 radnych – jednogłośnie wszyscy obecni. 

Wręczono radnym oba projekty uchwał. 

 

Ad 3 ). 

Protokół z posiedzenia piętnastej sesji  - został przyjęty jednogłośnie i podpisany-15 głosów „ZA”. 

 

Ad 4 ).  

Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami – przedstawił   

Sekretarz Powiatu Pan Kazimierz BŁASIAK - ( zał. Nr 3 ). 

Wręczono wszystkim radnym pisemną informację o działalności Zarządu Powiatu i Starostwa  

w okresie między sesjami. 

Po wystąpieniu Pana Sekretarza radny Tadeusz RĘKAS zapytał o remont pomieszczeń w Centrum 

Wsparcia i Rehabilitacji Społecznej w Gorzycach – jaki koszt i z czyich pieniędzy?: 

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Powiatu, informując, że na ostatniej sesji podejmowana byłam 

uchwała w tym temacie w uchwale zmian budżetu na 2016 rok - modernizacja pomieszczeń CSiRS  

w Gorzycach pod  internat  – 50.000,00 zł. 
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Kolejnym zadającym pytanie był Pan Marek OŻGA, który zapytał, „jaki termin jest na 

odwodnienie drogi w Stalach” 

Odpowiadając Starosta Bartoszek stwierdził że do 31 lipca b.r. ma być wykonane – takie ma 

zapewnienia. 

Z kolei radna Terasa Lipińska podziękowała za wykonanie I etapu chodnika w Trześni. Chciała 

również przestrzec żeby nie było takiej sytuacji jak ostatnio, że skrzynka telekomunikacyjna 

umieszczona była w drodze. 

 

Ad 5 ). 

Przystąpiono do interpelacji radnych. 

Od ostatniej sesji do dnia dzisiejszego nie wpłynęły żadne  interpelacje i zapytania od radnych. 

Podczas ostatniej sesji radny Wacław Wróbel zadał pytanie dot. struktury i wysokości 

wynagrodzenia zasadniczego i wynagrodzenia minimalnego w jednostkach organizacyjnych 

Powiatu. 

Na pytanie otrzymał radny odpowiedzi na piśmie. W dniu dzisiejszym nie obecny na sesji. 

Radna Krystyna Rusin złożyła interpelacje pisemną z prośbą o odpowiedz na piśmie. 

Wstępnej odpowiedzi udzielił Wicestarosta Krzysztof Pitra, który uczestniczył w  wizji lokalnej 

komisji merytorycznej. 

Radny Rękas zwrócił uwagę aby zająć się sprawą odmulania studzienek, gdyż według wiedzy jaką 

on posiada odbywać się to powinno co dwa lata. Czy są na te prace środki finansowe?  

 

Ad 6). 

Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Powiatu Tarnobrzeskiego z organizacjami 

pozarządowymi za 2015 rok. 

Ze szczegółami tego sprawozdania zapoznał radnych Sekretarz Powiatu. 

Sprawozdanie to w wersji pisemnej wysłano radnym z materiałami na sesję. 

Sprawozdanie przyjęto bez pytań i uwag. 

 

Ad 7).  

Następny punkt porządku obrad dot. podjęcia uchwał w sprawach : 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2015 rok,  

 b) udzielenia Zarządowi Powiatu Tarnobrzeskiego absolutorium z tytułu wykonania budżetu  

     za 2015 rok : 
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- sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za 2015 rok - Starosta Tarnobrzeski, 

- opinia Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Tarnobrzeskiego, 

- opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie, 

Przewodniczący Rady Powiatu Tarnobrzeskiego Pan Dominik SZEWC odczytał projekt 

uchwały oznaczonej literą „a” w porządku obrad w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego za 2015 rok. 

Pana Adama ŁABUDĘ Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej poprosił o przedstawienie opinii do 

przedmiotowej uchwały. 

Pan Adam ŁABUDA odczytał opinię następującej treści : Komisja Rewizyjna Rady Powiatu 

Tarnobrzeskiego podczas kontroli przeprowadzonej w dniach 20 i  22 kwietnia 2016 roku 

rozpatrzyła sprawozdanie finansowe to jest : bilans obejmujący dane wynikające z bilansu 

jednostek organizacyjnych, bilansu z wykonania budżetu, rachunku zysków i strat oraz 

zestawienia zmian  w funduszu jednostki i nie wniosła uwag ani zastrzeżeń opiniując 

pozytywnie.  

Komisja Rewizyjna wnioskuje do Rady Powiatu o zatwierdzenie sprawozdania finansowego 

za 2015 rok. 

Następnie Przewodniczący Rady zadał pytanie : Czy są pytania lub uwagi do sprawozdania 

finansowego za 2015 rok ? 

Uwag i pytań z sali nie było. 

Poinformował zebranych, że w obradach sesji uczestniczy 15 radnych – wszyscy i zarządził 

głosowanie jawne nad przyjęciem uchwały.  

„ZA” przyj ęciem uchwały głosowało 15 radnych - wszyscy obecni na Sali radni. 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił Starostę Pawła Bartoszka o przedstawienie   sprawozdania 

z wykonania budżetu Powiatu Tarnobrzeskiego za 2015  rok,  wraz z informacją o stanie mienia 

Powiatu.  Omówione ono zostało przez Starostę szczegółowo. ( Zał. Nr 4). 

Prosił następnie  Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pan Adam ŁABUDĘ  

o przedstawienie opinii i  wniosku do Rady Powiatu Tarnobrzeskiego o udzielenie absolutorium 

Zarządowi Powiatu Tarnobrzeskiego z tytułu wykonania budżetu za 2015 rok. 

Uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie:  opinii  

o przedłożonych sprawozdaniach z wykonania budżetu Powiatu Tarnobrzeskiego za 2015 rok 

odczytał Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Tarnobrzeskiego Pan Leszek TOMANEK,  
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a opinię o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną wniosku o udzielenie absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2015 rok odczytał Przewodniczący Rady Powiatu Tarnobrzeskiego Pan 

Dominik SZEWC.  

W tym miejscu Przewodniczący Rady Powiatu Dominik SZEWC zadał pytania: 

czy są pytania i uwagi do sprawozdania z wykonania budżetu za 2015 rok ? 

Pytań i uwag nie było. 

Czy są pytania lub uwagi do sprawozdania finansowego za 2015 rok ? 

Pytań i uwag nie było. 

Czy są pytania i uwagi do opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej ? 

Pytań i uwag nie było. 

Czy są pytania i uwagi do informacji o stanie mienia Powiatu ?  

Pytań i uwag nie było. 

Czy są pytania i uwagi do stanowiska Komisji Rewizyjnej ? 

Pytań i uwag nie było. 

Przewodniczący Rady Powiatu Tarnobrzeskiego zarządził głosowanie projektu uchwały oznaczonej 

w porządku obrad literą „b” w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Tarnobrzeskiego 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2015 rok.  

Na sali było obecnych 15 radnych. 

Głosowanie było jawne.  

„ZA” udzieleniem Zarz ądowi Powiatu Tarnobrzeskiego absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu głosowało - 12 radnych, 3 – „WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU”. 

Uchwała została podjęta przy trzech głosach wstrzymujących. 

Przewodniczący Rady Powiatu Tarnobrzeskiego Dominik SZEWC złożył na ręce 

Przewodniczącego Zarządu Powiatu Tarnobrzeskiego- Starosty Pawła BARTOSZKA  gratulacje. 

Przystąpiono do kontynuacji porządku obrad. 

c) zmiany uchwały NR XIV/102/2016 z dnia 14 kwietnia 2016 roku w sprawie określenia zadań,  

    na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  

    przekazywane przez Prezesa Zarządu Funduszu samorządom  powiatowym w roku 2016 na  

    realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej  i społecznej, 

Omówienia powyższego projektu uchwały dokonała Pani Kierownik PCPR Ewa Kędzierska. 

Opinię pozytywną przedstawił Przewodniczący Komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej Pan Marek 

Zięba. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 15 radnych – wszyscy obecni na sesji. 
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d) zatwierdzenia sprawozdania finansowego i pokrycia straty netto Samodzielnego Publicznego     

     Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie za rok 2015, 

Omówienia powyższego projektu uchwały dokonała p.o. Dyrektora Samodzielnego Publicznego 

Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie Marta Piskór. 

Opinię pozytywna do przedstawionego projektu przedstawił Pan Jerzy Sudoł – Przewodniczący Komisji 

Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 15 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

 e) w sprawie  współpracy partnerskiej  Powiatu Tarnobrzeskiego z Miastem Czortków na Ukrainie, 

Omówienia powyższego projektu uchwały dokonał Sekretarz Powiatu Kazimierz Błasiak. 

Opinię pozytywną do przedstawionego projektu przedstawił również Pan Jerzy Sudoł – Przewodniczący 

Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 14 radnych , 1 – „WSTRZYMAŁ SIĘ OD GŁOSU”. 

 f) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Baranów Sandomierski, 

g) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Gorzyce, 

h) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Grębów, 

i) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Nowa Dęba, 

Wspólnego omówienia powyższych projektów uchwał dokonał Sekretarz Powiatu, a opinie pozytywne do 

tych projektów przedstawił Pan Jerzy Sudoł – Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego 

i Finansów. 

Radna Krystyna Rusin zapytała: „Jaki jest koszt Quada?”. Do czego ma służyć i kto go będzie utrzymywał?. 

W dalszym ciągu pytała: „czy jednostki OSP muszą być wyposażane na takim wysokim poziomie z takim  

sprzętem? Czy Państwowa straż pożarna nie powinna tego robić? 

Odpowiedzi udzielił Sekretarz Powiatu w kwestii ceny i potrzeb wyposażania tych jednostek w celu 

bezpieczeństwa. 

Z wypowiedziom radnej Rusin nie zgodził się radny Tadeusz Rękas, który stwierdzi: „ że kto nie działa na 

rzecz swojego bezpieczeństwa działa przeciw sobie”. 

Zasugerował, aby przy konstrukcji kolejnego budżetu zwiększyć kwotę na 4 gminy do 100.000,00 zł. 

Głosowano oddzielnie każdy projekt i tak : 

„f” - „ZA” głosowało 15 radnych – wszyscy obecni na sesji, 

„g”  - „ZA” głosowało 15 radnych – wszyscy obecni na sesji, 

„h” - „ZA” głosowało 15 radnych – wszyscy obecni na sesji, 

„i”  - „ZA” głosowało 15 radnych – wszyscy obecni na sesji, 

j) powierzenie Gminie Nowa Dęba prowadzenie zadania publicznego, 

Omówienia powyższego projektu uchwały dokonał Sekretarz Powiatu Kazimierz Błasiak. 
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Opinię pozytywną do przedstawionego projektu przedstawił również Pan Jerzy Sudoł – Przewodniczący 

Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 

Sale obrad opuściła radna Danuta Serafin – stan radnych 14. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 14 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

k) zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2016 rok. 

Z treścią tego projektu uchwały zapoznała radnych Skarbnik Powiatu Elżbieta Wojciechowska. 

Na sale obrad powróciła radna Danuta Serafin – stan radnych 15.   

Opinię pozytywną do tego projektu przedstawił Pan Jerzy Sudoł  – Przewodniczący KP,RG i F. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 15 radnych wszyscy obecni na posiedzeniu. 

„ l” – zatwierdzenie zmian w Statucie SPZ ZOZ w Nowej Dębie,  

Omówienia powyższego projektu uchwały dokonała p.o. Dyrektora Samodzielnego Publicznego 

Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie Marta Piskór. 

Opinię pozytywną do przedstawionego projektu przedstawiła Pani Krystyna Kozieja – Przewodnicząca 

Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 15 radnych wszyscy obecni na posiedzeniu. 

  „ł”- ogłoszenie tekstu jednolitego Statutu Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów  

                  Opieki  Zdrowotnej w Nowej Dębie.  

Omówienia powyższego projektu uchwały dokonał Sekretarz Powiatu Kazimierz Błasiak. 

Salę obrad opuścił radny Wojciech gruszka. Stan radnych 14. 

Opinię pozytywną do przedstawionego projektu przedstawiła Pani Krystyna Kozieja – Przewodnicząca 

Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 14 radnych wszyscy obecni na posiedzeniu. 

W tym miejscu wyczerpano porządek uchwalania uchwał. 

 

Ad 8). 

W sprawach bieżących i wolnych wnioskach radna Krystyna Rusin zapytała jaki jest nabór do klas 

pierwszych w szkołach prowadzonych przez Powiat. 

Wojciech Gruszka powrócił na sale obrad. Stan radnych 15. 

Odpowiedzi udzielił Starosta Paweł Bartoszek, który poinformował, że tegoroczny nabór 

przedstawia się następująco: 

- ogółem    - 248 uczniów, 

- ZS Nr 1 w Nowej Dębie -   30 uczniów, 

- ZS Nr 2 w Nowej Dębie - 136 uczniów, 
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- ZS w Gorzycach  -   82 uczniów. 

 

Ad 9).  

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu zamknął obrady XVI Sesji 

Rady Powiatu Tarnobrzeskiego V kadencji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował: 

 

Andrzej Siedlak 


